
Elektrifiseringen av sokkelen er mildt sagt tøvete!

Virksomheten på sokkelen trenger strøm til belysning mm. og til verktøy drevet 
av strøm. Diesel- eller gass-aggregater sørget for det. CO2 utslipp fra disse er 
minimale i den store sammenhengen, dessuten forurenser ikke CO2. 
Dieselmotorer renses for farlig utslipp, det kan også gjøres på aggregatene 
drevet av gass eller diesel. 

Å legge kostbare kabler til sokkelen og forbruke strøm, som er sårt trengt på 
land, fremstår som en tanketom handling! Uansvarlig bruk av samfunnets 
midler / ressurser som det alltid er for lite av! 

Havvind gjør ikke saken bedre. Kostbare og unødvendige installasjoner. Nok et 
havarert industrieventyr?
Hva koster det når aggregater kunne forsatt vært brukt?  Dette er uansvarlig 
bruk av nasjonens og folks midler! 

   


